

C.I.J.

Communiqué No. 53/36
(Non officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice ont été mis à la disposition de la presse.

Le mardi 10 novembre 1953 à 10 heures 30, la Cour internationale de Justice tiendra une audience au Palais de la Paix à La Haye en l'affaire Nottebohm (Liechtenstein contre Guatemala).

L'audience sera consacrée uniquement à la question de compétence de la Cour, qui a été contestée par le Gouvernement du Guatemala.

La Haye, le 4 novembre 1953.

I.C.J.

Communiqué No. 53/36
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the press.

On Tuesday, November 10th, 1953, at 10.30 a.m., the International Court of Justice will sit at the Peace Palace in The Hague for a hearing in the Nottebohm case (Liechtenstein v. Guatemala).

The present hearing will be concerned solely with the question of the jurisdiction of the Court which has been contested by the Guatemalan Government.

The Hague, November 4th, 1953.
